
                      Mariestads Brukshundklubb      

 

Information ang. E20 förbi Mariestad 

 
Angående ovan var undertecknad på informationsträff i regionens hus den 10 juni -19 anordnad av 

Trafikverket för allmänheten, detta som representant för MBHK.  

 

All information under mötet finns i ett bildspel på Trafikverkets hemsida. 

Se: Trafikverket.se – sök på – E20 förbi Mariestad.  

Det finns även ett detaljerat kompendium i klubbhusets fikarum att ta del av. 

 

Tidsplanen är: 

2019/20  - Granskning av förslag av vägsträckning. 

2020       -  Fastställande av plan. 

2022-25  - Byggtid. 

 

Vad och hur det kommer påverka klubben är just nu lite osäkert. Det som kan komma att påverkas 

är del av agilitybanan och elljusspåret. Med anledning av detta har vår Ordförande Torbjörn Käll 

skrivit och registrerat ett ärende hos Trafikverket. Vi har också en dialog med kommunen i frågan. 

 

Dan Andersson 


